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Onderwerp:  
 
Bespreking brief van college “Ambtelijke organisatie onder druk” 
 
 

Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 

 

Op 3 maart 2021 werd deze brief op @ work geplaatst. Deze brief werd vooraf aangekondigd door 

de burgemeester en hierover heeft hij bezoeken afgelegd in de verschillende fracties. 

De inhoud van deze brief is echter niet vooraf gedeeld. Graag voeren wij nog een inhoudelijke 

discussie over deze brief met de andere fracties en met het college.  

 

Te bespreken in commissie: 

 

- De trend van het thuiswerken in Nederland lijkt over de hele linie te betekenen dat de 

productiviteit omhoog gaat. Hoe kan dit bij de gemeente afwijken? 

- Overbelasting en onderbezetting; er wordt gesproken over werkzaamheden in het kader 

van corona die bovenop de gewone werkzaamheden komen. Er wordt ook gewezen op het 

inrichten van een vaccinatielocatie en het grootschalig testen, hoe verhoudt zich dit dan 

met de grote inzet door de GGD. Zijn de mensen die deze facilitaire zaken oppakken 

dezelfde als de mensen ie de administratie doen? En werken deze mensen dan ook moties 

uit bijvoorbeeld? 

- In de bijlage wordt aangegeven dat het uitwerken van de motie ‘kantoren ombouwen tot 

woningen’ wordt gestopt. Waarom? De woningnood is hoog en kantoren staan leeg!  

- Ook wordt er aangegeven dat de fasering in de verkenning voor een uitvoeringsagenda 

klimaatadaptatie wordt gestopt. Waarom?  

- Waarom worden juist deze punten gestopt? 

- Welke afweging is gemaakt? 

- Welke projecten zijn nog meer overwogen? 

- Waarom zijn deze dan niet gekozen? 

- Waarom wordt er niet gekozen voor meer tijdelijke krachten?  

 

- In de brief staat niets over de chillplekken. Echter, tijdens de rondvraag in de commissie 

samenleving van februari bleek dat de voorbereidingen ernstig vertraging hebben 

opgelopen door corona. Waarom staat dit niet in de brief? En waarom is deze keuze 

gemaakt?  

- Welke punten staan nog meer niet in de brief? 

- Zijn er bij de andere fracties nog onderwerpen die gemist worden of waar extra aandacht 

voor moet komen? 

 

 
Ondertekening en naam, 
 
 
 
Petrine van Olst, WIJ Lansingerland 
 
 



 

 


